
BEZPŁATNY TYGODNIK POWIATU OTWOCKIEGO

101(4) 

2025

ISSN 2545-3440

\\\    Celestynów  
– Autobusy będą 
kursowały dłużej s. 2

\\\    Otwock  
– TBS-y z windą s. 4

\\\    Józefów  
– Nowy wiadukt i tunel 
pod torami s. 5

\\\    Karczew  
– Co słychać  
na rynku? s. 5

\\\    Powiat  
– Miliony na szpitale, 
szkołę i drogi s. 7

CELESTYNÓW \\\ JÓZEFÓW \\\ KARCZEW \\\ KOŁBIEL  \\\ OSIECK \\\ OTWOCK \\\ SOBIENIE-JEZIORY \\\ WIĄZOWNA \\\ WAWER

12 LUTEGO 2025

Będą strzelać do dzików 
w mieście?

Dziki w miastach czują się jak w domu. Spacerują po ulicach m.in. Otwocka,  
Józefowa i Wawra
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Rusza budowa trzeciego  
mostu na 801
\\\ OTWOCK/JÓZEFÓW 

Niedawno wybudowano  
dwa nowe mosty na 801  
w Otwocku i otworzono 
drogę. Teraz drogowcy znowu 
zamykają ten fragment 
trasy. My sprawdzamy, kiedy 
rozpoczyna się budowa  
i jak długo potrwa.

W ubiegłym roku drogowcy wy-
budowali dwa nowe mosty  

w Otwocku, na odcinku pomiędzy Kar-
czewem a Józefowem. Na trasie 801 na wysokości Otwocka powstanie nowy most

\\\ OTWOCK 

czytaj na str. 2

dokończenie na str. 3
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\\\ OTWOCK 

Mieszkańcy są sfrustrowani 
wałęsającymi się po ulicach 
dzikami. Otwocki starosta 
wydał decyzję o odstrzale  
80 dzików, ale co w tej sprawie 
robią władze Otwocka?

W Otwocku sytuacja z dzikami 
osiągnęła punkt krytyczny. 

Mieszkańcy, a także pracownicy róż-
nych instytucji od dawna skarżą się na 
watahy dzików, które beztrosko space-
rują ulicami miasta, niszczą trawniki, 
wchodzą na posesje i stwarzają zagro-
żenie m.in. przy szkołach, przedszko-
lach, osiedlach, placówkach medycz-
nych, czy placach zabaw. W tej sprawie 
prezydent miasta Jarosław Margielski, 
otrzymuje dziesiątki wiadomości od 
zaniepokojonych mieszkańców. – 
Wszyscy mają już serdecznie dość tej 
sytuacji – mówi prezydent, zaznaczając, 
że problem ten wymaga pilnego roz-
wiązania, bo doraźne działania Ekopa-
trolu i Fundacji Animal Rescue Poland 
oraz są niewystarczające. Odstraszanie 
zwierząt i ich przeganianie niewiele da-
je. Stada dzików przebywają na terenie 
miasta i nie chcą, wróci do lasu, dlatego 
nie ma możliwości redukcji zwierząt 
przez koła łowieckie działających w 
sąsiedztwie miasta. 

\\\   W których rejonach 
zaplanowano odstrzał?

Obecnie trwa gorąca dyskusja 
na temat decyzji otwockiego staro-
sty, który pod koniec 2024 roku – na 
wniosek prezydenta Otwocka – wydał 
nakaz przeprowadzenia odstrzału 80 
dzików na terenie Otwocka. Miasto 
wskazało tereny, na których miał zostać 
przeprowadzony odstrzał. Obszar ten 
obejmował ulice: Generalską, Hallera, 
Ługi, Danuty, Lelewela, Słowackiego 
oraz okolice Turystycznej, Komunar-
dów i rzeki Świder (poza rezerwatem). 
Dodatkowo wskazano tereny pomię-
dzy ulicami Żurawią i Majową a rzeką 
(od ul. Sienkiewicza do ul. Kreciej), a 
także rejony ulic: Armii Krajowej, Pu-
łaskiego, Poniatowskiego, Narutowi-
cza, oraz Grunwaldzkiej, Wyszyńskiego, 
Żeromskiego i Jałowcowej. Odstrzał 
miała przeprowadzić firma z Warsza-

wy, głównie na obszarach leśnych i 
nieużytkach, w odległości co najmniej 
150 metrów od zabudowań. 

\\\   Decyzja, której nikt  
nie może wykonać

Wszystko było niemal gotowe – 
uchwały i pieniądze, ale okazało się, że 
otwocki samorząd nie może zrealizo-
wać decyzji wydanej przez otwockiego 
starostę Tomasza Laskusa. O to, dlacze-
go miasto nie realizuje decyzji, o którą 
samo wnioskowało, dociekał radny 
powiatowy Dariusz Kołodziejczyk. – 
Czy miasto podjęło już działania, a jeśli 
nie, to kiedy zacznie realizować decyzję 
i prowadzić odstrzał dzików? – pytał 
podczas sesji radny Kołodziejczyk. 

Prezydent Otwocka, Jarosław Mar-
gielski przyznaje wprost, że miasto nie 
może zrealizować decyzji starosty, bo 
problem tkwi w archaicznych prze-
pisach i braku jasności, kto powinien 
pokryć koszty tej operacji. Prezydent 
miasta tłumaczy, że miasto w ubiegłym 
roku podjęło działania, m.in. przyjęło 
uchwałę dotyczącą dzików, zabezpie-
czyło pieniądze na to zadanie i chciało 
przekazać 100 tys. zł powiatowi na re-
alizację odstrzału dzików. Ostatecznie 
jednak Regionalna Izba Obrachunkowa 
(RIO) uchyliła uchwały, stwierdzając, 
że ani gmina, ani starostwo nie mogą 
wydatkować pieniędzy na zadania zle-
cone.

\\\   Klincz prawny
– W obecnym systemie prawnym 

decyzja starosty nie może być zrealizo-
wana – podkreśla prezydent Otwocka. I 
tłumaczy, że kwestia odstrzału dzików 

to ważny temat dla parlamentarzystów, 
jednak informacje o odstrzale spotyka-
ją się z falą protestów. – Dlatego parla-
mentarzyści nie zajmują się rozwiąza-
niem tego problemu, a samorządy zo-
stają z tym same – zaznacza prezydent 
miasta Jarosław Margielski. 

Starosta otwocki również rozkłada 
ręce, wskazując na prawny impas. – Pi-
saliśmy do wojewody w sprawie dodat-
kowych funduszy na redukcję dzików, 
ale odpowiedź zawsze była taka sama 
– to nie należy do jego kompetencji wo-
jewody i nie może tego finansować. RIO 
jasno stwierdziło, że powiat również 
nie może płacić za takie zadania. To 
klincz prawny, który wymaga zmian w 
ustawodawstwie – podkreśla starosta 
Tomasz Laskus.

Miasto i powiat wyczerpały 
wszystkie możliwości. Jak podkreśla 
prezydent Otwocka, jedynym rozwią-
zaniem pozostaje złożenie wniosku do 
wojewody o dodatkowe pieniądze na 
zadania zlecone związane z odstrza-
łem redukcyjnym dzików dla powiatu, 
ponieważ to może rozwiązać problem.

Agnieszka Jaskulska

Nasza ankieta na www
Na naszej stronie internetowej 
www.przegladotwocki/ankiety 
trwa ankieta dotycząca odstrzału 
redukcyjnego, gdzie można zagło-
sować. Dotychczas swój głos odda-
ło ponad 970 Czytelników. Wyniki 
opublikujemy na początku marca, a 
także prześlemy je do samorządów.

Będą strzelać do dzików 
w mieście?

Tak niektórzy mieszkańcy Otwocka bronią swoich trawników przed dzikami
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\\\ CELESTYNÓW 

Dobra wiadomość  
dla pasażerów, jeżdżących 
lokalnymi liniami.  
Samorząd po raz kolejny 
pozyskała fundusze na 
rozwój lokalnego transportu 
publicznego w latach  
2025-2033.

W ójt gminy Celestynów Witold 
Kwiatkowski podpisał 3-letnią 

umowę na świadczenie usług transpor-
tu o wartości ponad 1,2 mln zł, z czego 
712 tys. zł to rządowe dofinansowanie. 
Oznacza to, że prywatna firma, która 

dotychczas obsługiwała lokalne linie 
autobusowe, nadal będzie odpowie-
dzialna za przewóz pasażerów.

\\\   Lokalne linie
– Na 2025 rok gmina otrzymała do-

finansowanie w wysokości ponad 236 
tys. zł z Funduszu Rozwoju Przewo-
zów Autobusowych – informuje Urząd 
Gminy Celestynów. Dzięki tym fundu-
szom gmina będzie mogła utrzymać 
transport na pięciu lokalnych liniach 
komunikacyjnych:
• C11: Celestynów – Regut – Tabor – 
Podbiel – Ponurzyca
• C12: Ostrów – Jatne – Dyzin – Celesty-
nów – Dąbrówka – Stara Wieś
• C13: Celestynów Centrum – Celesty-
nów Osiedle (ul. Wojska Polskiego)
• C14: Celestynów – Jatne – Ostrów
• C15: Stara Wieś – Glina – Pogorzel – 
Stara Wieś

Gmina Celestynów współfinansuje 
również dwie linie autobusowe w ra-
mach Związku Powiatowo-Gminnego:
• C1: Celestynów – Otwock
• K2: Kołbiel – Ostrów – Otwock

– Dzięki porozumieniu z gminą 
Kołbiel, uruchomiona została linia K3, 
która kursuje na trasie: Celestynów – 
Gózd – Kołbiel. Linia ta jest również 

objęta dofinansowaniem z Funduszu 
Rozwoju Przewozów Autobusowych 
– informuje urząd gminy Celestynów. 
Samorząd zachęca mieszkańców do ko-
rzystania z istniejących linii autobuso-
wych. Przypominamy, że dzięki skoor-
dynowanym rozkładom jazdy, możliwe 
są wygodne przesiadki na przystanku 
w Kołbieli, umożliwiające dalszy dojazd 
do Mińska Mazowieckiego.

\\\   Dofinansowanie  
dla innych samorządów

Kilka dni temu Starostwo Powia-
towe w Otwocku podpisało umowę na 
dofinansowanie transportu publicz-
nego w naszych okolicach. „Otwockie 
Przewozy Gminno-Powiatowe”, otrzy-
mały 5,8 mln zł na funkcjonowanie 11 
linii autobusowych, które kursują po 
gminach powiatu otwockiego.

Agnieszka Jaskulska

Autobusy będą  
kursowały dłużej

Lokalne linie nadal będą kursowały po gminie Celestynów i sąsiednich  
gminach

Niektóre powiatowe 
linie kursują do centrum 

Otwocka
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Kierowcy przez 10 miesięcy musieli 
korzystać z objazdów. W listopadzie 
ubiegłego roku droga została otwarta i 
kierowcy odetchnęli z ulgą. Jednak nie 
na długo. Teraz drogowcy ponownie 
zamykają niewielki fragment „Nadwi-
ślanki”. O szczegółach informowaliśmy 
pod koniec 2024 roku.

\\\   Kiedy ruszą prace?
Mazowiecki Zarząd Dróg Woje-

wódzkich w Warszawie rozpoczyna 
budowę kolejnego, trzeciego mostu. 
Tym razem chodzi o przeprawę na 
rzece Świder, pomiędzy Otwockiem 
a Józefowem, zlokalizowaną kilkaset 
metrów od dwóch nowych mostów (na 

rezerwowym korycie rzeki oraz Kanale 
Bielińskiego). – Wykonawca planuje 
rozpocząć prace w środę, 12 lutego 
– informuje Starostwo Powiatowe w 
Otwocku. 

Monika Burdon z MZDW wyjaśnia, 
że w ramach budowy mostu wykonaw-
ca przeprowadzi szereg prac, w tym 

wycinkę kilkudziesięciu drzew i krze-
wów, rozbiórkę istniejącego obiektu 
o długości ponad 15 metrów oraz de-
montaż barier drogowych. Powstanie 
nowa przeprawa przez rzekę, wyko-
nane zostaną umocnienia brzegów 
oraz wzmocnienia skarp. Dodatkowo 
przebudowany zostanie fragment drogi 
801. Na końcowym etapie inwestycji 
położona zostanie nowa nawierzchnia 
asfaltowa i naniesione oznakowanie 
drogowe. Nowy most będzie miał jezd-
nię o szerokości 7 metrów, utwardzone 
pobocza oraz chodnik serwisowy. Na 
realizację zadania wykonawca ma 11 
miesięcy, czyli do końca 2025 roku. 

\\\   Którędy jechać?
Na „801”, od strony Józefowa (przy 

skręcie do Otwocka, na wysokości ul. 
Górczewskiej) oraz Karczewa, będą 
ustawione blokady i tablice informacyj-

ne z wyznaczonym objazdem. Objazd 
dla pojazdów osobowych oraz tych o 
masie do 3,5 tony będzie podobny do 
tego, który obowiązywał podczas bu-
dowy dwóch poprzednich obiektów: 
przez Karczew – ul. Wiślaną – ul. Kra-
szewskiego – Otwock – trasę 801 (na 
wysokości ul. Górczewskiej) – Józefów 
– Warszawę.

Objazd dla ruchu ciężarowego ma 
przebiegać trasami S2 przez Majdan, 
następnie S17 przez Kołbiel, a dalej 
drogą krajową nr 50. Trasa tego objaz-
du ma ponad 40 km. Przypominamy, 
że trwa modernizacja ul. Kołłątaja po-
między Otwockiem a Józefowem –  ta 
droga (także z mostem przez Świder) 
jest jedną z głównych tras wylotowych 
z miasta w kierunku Warszawy. 

Tekst i zdjęcia 
Agnieszka Jaskulska

\\\ POWIAT 

Pod koniec stycznia podpisano 
umowę na dofinansowanie 
transportu publicznego. 
Związek Powiatowo-Gminny 
„Otwockie Przewozy Gminno-
Powiatowe” otrzymał 5,8 mln 
zł wsparcia na funkcjonowanie 
11 linii autobusowych. 

T o ogromny zastrzyk finansowy – 
całkowity koszt przedsięwzięcia 

prowadzonego przez Związek to 10 
mln zł, a dzięki dofinansowaniu gminy 
i powiat nie muszą dokładać dodatko-
wych środków. To oznacza stabilność i 
rozwój transportu publicznego w re-
gionie! – przekazało starostwo w me-
diach społecznościowych.

Celem utrzymania linii jest przede 
wszystkim walka z wykluczeniem ko-
munikacyjnym.

O rozwój sieci połączeń lokalnych 
zapytaliśmy Piotra Kwiatkowskiego, 
członka zarządu Związku.

– W 2025 r. koncentrujemy się na 
utrzymaniu bogatej siatki połączeń, 
którą jako Związek rozwinęliśmy w 
ostatnich latach. Uruchomiliśmy m.in. 
połączenie do Góry Kalwarii, a także do 
metra Imielin czy do PKP Falenica. Od 
początku istnienia Związku korzysta-
my ze wsparcia z Funduszu Rozwoju 
Połączeń Autobusowych, w tym roku 
również otrzymaliśmy dofinansowa-
nie, choć było to trudniejsze zadanie, 
niż w ubiegłych latach. W 2025 roku 

wpłynęła rekordowa liczba wniosków 
do Wojewody i w pierwszym naborze 
zabrakło środków na wiele połączeń, 
w tym na te realizowane przez Nasz 
Związek. Wojewoda postanowił jed-
nak zwiększyć pulę środków, w efekcie 
czego uzyskaliśmy niemalże 6 mln zł 
na rzecz transportu autobusowego w 
powiecie otwockim – powiedział nam 
Piotr Kwiatkowski.

Agnieszka Deja

Rusza budowa trzeciego  
mostu na 801

6 mln zł na autobusy

Nowy obiekt nad rzeką będzie szerszy niż stary most

Objazd dla ruchu 
ciężarowego  

ma przebiegać  
trasami S2 przez Majdan, 

następnie S17  
przez Kołbiel, a dalej  
drogą krajową nr 50

\\\ OTWOCK 

Policjanci zwalczający 
przestępczość wśród 
nieletnich zatrzymali 
chłopaka, który propagował 
treści faszystowskie na terenie 
jednej ze szkół powiatu 
otwockiego. 

P olicjanci z otwockiej komendy 
policji uzyskali informację, że na 

terenie jednego z liceów jeden z ucz-
niów propaguje treści faszystowskie. W 
wyniku przeprowadzonej interwencji 
zatrzymano 15-letniego ucznia, przy 
którym znaleziono emblemat 3 Dywizji 
Pancernej SS „Totenkopf”. 

Totenkopf to niemieckie słowo 
oznaczające „trupią głowę” i przedsta-
wiające ludzką czaszkę z piszczelami 
skrzyżowanymi za nią. Symbol ten jest 
kojarzony z niemieckimi formacjami 
SS i Waffen-SS – to symbol zbrodniarzy. 

\\\   Przeszukanie pokoju
– Nastolatek nosił symbol przypię-

ty do plecaka – mówi podkom. Patryk 
Domarecki. oficer prasowy Komendy 
Powiatowej Policji w Otwocku.

\\\   Sprawą zajmie się  
Sąd Rodzinny

– W obecności rodziców policjan-
ci przeszukali również pomieszczenia 
zajmowane przez chłopca. Znaleziono 
tam grafiki, w tym przedstawiające 
zaciśniętą pięść oraz gest „hajlowa-

nia” opatrzony napisem „papier bije 
kamień”. Po wykonaniu niezbędnych 
czynności 15-latek został przekazany 
pod opiekę rodzicom – podkreśla po-
licjant. I dodaje, że sprawą zajmie się 
Sąd Rodzinny. 

Funkcjonariusze przypominają, 
że propagowanie symboli faszystow-
skich jest niezgodne z polskim prawem. 
Jednocześnie apelują do rodziców 
o szczególną uwagę wobec dzieci w 
kluczowym okresie ich dojrzewania. – 
Zainteresujmy się, jak nasze dzieci spę-
dzają czas wolny, z kim się spotykają, 
jakie mają zainteresowania i jakie treści 
przeglądają w Internecie – podkreślają 
policjanci.

Rafał Marzec

15-latek  
z emblematem SS

Policjanci zatrzymali 15-letniego  
ucznia liceum

Celem utrzymania linii jest przede wszystkim walka z wykluczeniem  
komunikacyjnym
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\\\ OTWOCK 

Nowi lokatorzy już 
wprowadzają się do nowych 
budynków komunalnych  
przy ul. Kochanowskiego  
w Otwocku, a obecnie miasto 
buduje kolejne trzy bloki. 
Nowe budynki będą  
na osiedlu Ługi.

B udowa budynków komunalnych to 
w ostatnich latach jeden z kluczo-

wych projektów realizowanych przez 
władze Otwocka. Lokale są własnością 
miasta i nie mają wysokiego standardu, 
ale przyciągają mieszkańców niskimi 
opłatami za wynajem – są przeznaczo-
ne m.in. dla osób, które znalazły się w 
trudnej sytuacji życiowej. – Po latach 
stagnacji powiększamy sukcesywnie 
zasób mieszkaniowy miasta dla naj-
bardziej potrzebujących rodzin – pod-
kreśla prezydent Otwocka Jarosław 

Margielski. Dlatego lista oczekujących 
na przydział mieszkań w budynkach 
komunalnych i socjalnych od wielu lat 
jest długa. Część z tych osób zamiesz-
ka w nowych lokalach. Kilka dni temu 
informowaliśmy o tym, że do nowych 
budynków komunalnych przy ul. Ko-
chanowskiego wprowadzają się już 
pierwsi lokatorzy. Pod naszym arty-
kułem rozgorzała dyskusja na temat 
przydziału miejskich lokali.

\\\   Nowe bloki na Ługach
Kolejną inwestycją realizowaną 

przez miasto jest budowa trzech blo-
ków komunalnych przy ul. Sikorskiego 
na Otwockich Ługach (wybudowa-
nych w systemie TBS). Na działce o 
powierzchni 4,5 tys. m² od roku trwa 

budowa trzech budynków wieloro-
dzinnych, w których powstanie 90 
mieszkań, w tym pięć przeznaczonych 
dla osób z niepełnosprawnościami. 
– Mieszkania będą wykończone w 
dobrym standardzie, gotowe do za-
mieszkania „pod klucz” i wyposażone 
w tzw. biały montaż. Każdy z trzech 

pięciokondygnacyjnych budynków 
będzie posiadał windę oraz komór-
ki lokatorskie – wyjaśnia prezydent 
miasta Jarosław Margielski. I dodaje, 
że na terenie inwestycji zaplanowano 

około 140 miejsc parkingowych, w tym 
dla osób z niepełnosprawnościami, a 
przestrzeń wokół budynków zostanie 
zagospodarowana zielenią, tworząc 
przyjazne otoczenie dla mieszkańców.

\\\   Szybkie tempo
– Inwestycja postępuje w szybkim 

tempie. W lutym rozpocznie się układa-
nie więźby dachowej na budynkach – 
zaznacza prezydent Otwocka. Budowę 
bloków komunalnych na zlecenie mia-
sta realizuje Otwocki Zakład Energe-
tyki Cieplnej. Planowane zakończenie 
budowy to czerwiec 2026 roku, jednak 
możliwe, że budynki będą gotowe na 
wiosnę 2026 roku. Miasto uzyskało na 
budowę trzech budynków na Ługach 
ponad 34,6 mln zł dofinansowania z 
rządowego programu.

\\\   Partycypacja najemcy
Przypominamy, że w 2023 roku 

OZEC prowadził nabór na lokale na 
mieszkania w budynkach TBS przy ul. 
Sikorskiego na Ługach, gdzie zaplano-
wano lokale:
• kawalerka (ok. 34,5 m²),
• 2 pokoje z kuchnią (od 43,4 m² do 
49,6 m²),
• 2 pokoje z aneksem kuchennym (od 
43,6 m² do 47,6 m²),
• 3 pokoje z aneksem kuchennym (od 
56,1 m² do 57,7 m²).

W ramach tego programu, osoby 
zainteresowane wynajmem mieszkań 
muszą wnieść tzw. „partycypację”. Jest 
to kwota, którą najemca musi zapłacić 
na początku, a jej wysokość zależy od 
powierzchni wynajmowanego lokalu. 
W tym przypadku – jak podkreślał ot-
wocki ratusz w 2023 roku – przewidy-
wana wysokość partycypacji wynosiła 
około 2.600 zł za każdy metr kwadra-
towy powierzchni użytkowej miesz-
kania. Dla mieszkania o powierzchni 
47,6 m² oznaczało to kwotę około  
123 760 zł.

Agnieszka Jaskulska

TBS-y z windą

Miasto buduje nowe bloki komunalne z windą

Budynki wielorodzinne powstają na osiedlu Ługi
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Wysokość partycypacji 
wynosiła ok. 2.600 zł  

za każdy  
metr kwadratowy

\\\ OTWOCK 

Pierwsza z kilku 
nowoczesnych hal sportowych 
w Otwocku już stoi, a kolejne 
powstają w miejscowych 
szkołach, zapewniając 
uczniom dostęp do obiektów 
przez cały rok.

W wielu szkołach brakuje sal gim-
nastycznych lub odpowiednich 

miejsc do prowadzenia zajęć WF. Lekcje 
wychowania fizycznego od lat często 
odbywają się na korytarzach szkolnych, 

w ciasnych klasach lub wymagają ko-
rzystania z obiektów sportowych w 
okolicy. Takie warunki zmniejszają za-
interesowanie uczniów sportem, co w 
dłuższej perspektywie może prowadzić 
do problemów zdrowotnych wynika-
jących z braku aktywności fizycznej. 
Jednym z nowoczesnych rozwiązań jest 
budowa zadaszenia szkolnego boiska 
wielofunkcyjnego.

\\\   Pierwsza już jest!
W Otwocku powstanie siedem ta-

kich nowoczesnych hal łukowych, które 
wzbogacą bazę sportową i zapewnią 

uczniom oraz mieszkańcom dostęp do 
obiektów przez cały rok. Będzie można 
uprawiać sport niezależnie od pogo-
dy i pory roku. Taka hala łukowa już 
stoi na terenie Szkoły Podstawowej nr 
2 w Otwocku (Śródborów). – Lekka, 
nowoczesna konstrukcja będzie pełnić 
funkcję zadaszenia wielofunkcyjnego 
boiska szkolnego. Co ważne, hale zo-
stały zaprojektowane w sposób umoż-
liwiający otwieranie boków w ciepłe 

dni, dzięki czemu obiekt zachowa prze-
wiewność przy zachowaniu ochrony 
przed słońcem. Każda hala będzie tak-

że wyposażona w zaplecze sanitarno-
-szatniowe oraz mobilną strzelnicę la-
serową – podkreśla prezydent Otwocka 
Jarosław Margielski. I podkreśla, że jest 

to nowoczesne i bezpieczne rozwiąza-
nie, które promuje sport oraz aktyw-
ność fizyczną wśród dzieci i młodzieży.

\\\   Gdzie powstają  
kolejne hale? 

Podobne hale łukowe zostaną 
wybudowane również przy szkołach 
podstawowych nr 1, 4, 5, 6, 9 i 12.  
– Prace budowlane rozpoczęły się już 
na terenach szkół nr 4 i 12. Obecnie 
trwają prace nad opracowaniem pro-
jektów oraz uzyskaniem pozwoleń na 
budowę zadaszeń boisk w szkołach nr 
1, 5, 6 i 9 – wylicza prezydent miasta.

Szkolne inwestycje są możliwe 
dzięki temu, że otwocki ratusz pozy-
skał 12,4 mln zł z rządowego programu 
„Olimpia”. Program został zainicjowany 
z okazji 100-lecia pierwszych wystę-
pów reprezentacji Polski na Igrzyskach 
Olimpijskich. W ramach „Olimpii” na 
terenie całego kraju powstaną przy-
szkolne hale sportowe.

Tekst i zdjęcia
Agnieszka Jaskulska

Pierwsza hala 
łukowa w „Dwójce”

Pierwsza hala łukowa powstała w SP nr 2 w Otwocku Śródborowie

Zdjęcie z czasu realizacji inwestycji w otwockiej „Dwójce”

W Otwocku powstanie 
siedem nowoczesnych  

hal łukowych

\\\ 1,5 MLN NA NOWE DROGI
Gmina Karczew przekazała informację o dofinansowaniu na budowę dwóch 
dróg. Sprawdzamy, o które ulice chodzi.
Gmina planuje budowę ul. Lelewela i Prądzyńskiego. Na inwestycję pozyskano 
1,5 mln zł z Rządowego Programu Rozwoju Dróg.
– W ramach zadania wybudujemy kolejne pół kilometra dróg wraz z niezbędną 
infrastrukturą towarzyszącą. Dzięki tej inwestycji wykonany kolejne włączenie 
drogowe z Osiedla Warszawska do ulicy Wyszyńskiego, co będzie istotnym skró-
tem dla Mieszkańców m.in. tego Osiedla, którzy w ten sposób będą mogli ominąć światła przy ulicy Wysockiego – przekazała 
gmina w mediach społecznościowych.
Planowany termin realizacji to przełom 2025 i 2026 roku.

\\\ KARCZEW 



5NR 101 (4) 12 LUTEGO 2025AKTUALNOŚCI

\\\ JÓZEFÓW 

Drogowcy przygotowują się  
do bardzo dużej inwestycji.  
W jej ramach powstanie nowy 
wiadukt i tunel.

Droga wojewódzka nr 721 łączy 
„Nadwiślankę” w Józefowie (801) 

z trasą S17 oraz gminą Wiązowna. To 
jedna z głównych arterii komunikacyj-
nych w powiecie otwockim. Trzy lata 
temu drogowcy przeprowadzili mo-
dernizację ponad 3 kilometrów ulicy 
Wiązowskiej od ronda przy McDonald’s 
i stacji benzynowej w kierunku Wią-
zowny, aż do mostu na rzece Mienia. 
Wówczas planowano także moderniza-
cję wiaduktu nad linią kolejową wzdłuż 
ul. Sikorskiego, jednak ostatecznie dro-
gowcy uznali, że obiekt ten zostanie 
zburzony.

\\\   Przetarg i dokumentacja
Na jakim etapie są plany inwesty-

cyjne zarządu dróg wojewódzkich? O 
szczegóły zapytaliśmy Monikę Burdon, 
rzeczniczkę prasową Mazowieckiego 
Zarządu Dróg Wojewódzkich w War-
szawie. – Obecnie jesteśmy na etapie 
rozstrzygania przetargu na wybór biu-
ra projektowego, które zaprojektuje zu-
pełnie nowy obiekt. Do przetargu przy-
stąpiło trzech wykonawców, z ofertami 

w przedziale od 607 tys. zł do 1,3 mln 
zł. Weryfikujemy oferty. Wykonawca 
będzie miał trzy lata od podpisania 
umowy na zaprojektowanie nowego 
wiaduktu. Zgodnie z założeniami, no-

wy obiekt powinien być szerszy, aby 
oprócz jezdni znalazły się tam także 
ścieżki pieszo-rowerowe – mówi nam 
Monika Burdon.

\\\   Tunel pod torami
To nie jedyna zmiana komunika-

cyjna w tym rejonie. Kilkaset metrów 

od wiaduktu, w ramach modernizacji 
linii kolejowej, zostanie wybudowany 
ciąg pieszo-rowerowy pod torami na 

wysokości „starej Wiązowskiej”, czyli 
ul. Wroniej – inwestycja PKP PLK. O 
szczegółach inwestycji pisaliśmy w ar-
tykule pt.: „Przebudowa linii kolejowej 
Wawer-Józefów-Otwock. Co się zmieni 
w Józefowie?”.

Tekst i zdjęcia 
Agnieszka Jaskulska

Nowy wiadukt i tunel pod torami

Wiadukt na „721”  
w Józefowie zostanie 

zburzony

W tym miejscu powstanie ciąg pieszo-rowerowy pod torami

\\\ KARCZEW 

Redakcja Przeglądu 
Otwockiego sprawdziła,  
na jakim etapie jest aktualnie 
modernizacja rynku  
w Karczewie.

P rzypomnijmy, że Rynek Zygmunta 
Starego w Karczewie przechodzi 

metamorfozę, w ramach której mają 
powstać m.in. chodniki, nowe oświet-
lenie, przebudowana zostanie droga 
gminna, a także przeprowadzone zo-
staną zabiegi pielęgnujące zieleń. Zapy-
taliśmy burmistrza, jakie prace obecnie 
są prowadzone na tym terenie.

\\\   Asfalt już jest,  
teraz powstają chodniki

– W ostatnim czasie została ułożo-
na warstwa ścieralna asfaltu na ul. Ry-
nek Zygmunta Starego. Aktualnie trwa-
ją zaawansowane prace brukarskie na 
skwerze przy budynku OSP, a także 
przy Pomniku Orła Białego. Kończy-
my również prace związane z budową 
podświetlanych wodotrysków na po-
sadzce granitowej na skwerze Wandy 
Bromińskiej. Wykonując zalecenia Ma-
zowieckiego Konserwatora Zabytków, 
wykonaliśmy opaski brukowe wokół 
Orła Białego, pomnika Ochotników i 
krzyża. Bruk został odzyskany pod-

czas prac drogowych. W następnych 
tygodniach planujemy dalszą budowę 
murków betonowych pod ławki, a tak-
że prace elektryczne – podsumował 
prace burmistrz Michał Rudzki.

Jak to zwykle bywa przy tak dużych 
inwestycjach, pojawiają się drobne 
problemy i utrudnienia. Na szczęście, 
jak podkreśla Michał Rudzki:

– Na ten moment, wspólnie z moim 
zespołem, wykonawcą i inspektorami 
nadzoru, radzimy sobie na bieżąco z 
pojawiającymi się problemami.

Zakończenie prac planowane jest 
w wakacje 2025 roku.

Tekst i zdjęcie
Agnieszka Deja

Co słychać na rynku?

Zakończenie prac planowane jest  
w wakacje 2025 roku
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OGŁOSZENIE
Zarząd Powiatu Otwockiego informuje, że w dniu 12 lutego 2025 r. w siedzibach Starostwa 

Powiatowego przy ul. Górnej 13 i Komunardów 10 w Otwocku został wywieszony wykaz  informujący 
o przeznaczeniu do wydzierżawienia na okres 5 lat części nieruchomości gruntowej  ozn. jako dz. ew. nr 
73/8 w obr. 8 w Otwocku na rzecz dotychczasowego dzierżawcy.

Wykaz, o którym mowa powyżej zostaje wywieszony na okres 21 dni – tj. do dnia 5 marca  2025 r.
Więcej informacji na temat przedstawionej powyżej nieruchomości oraz trybu jej wydzierżawienia 

uzyskać można w Wydziale Gospodarki Nieruchomościami Starostwa Powiatowego w Otwocku ul. 
Komunardów 10 (wejście D, pokój nr 27), tel. 22 600 71 86.  

Starosta Otwocki

 Otwock, 12.02.2025 r.POWIAT OTWOCKI
WYDZIAŁ GOSPODARKI NIERUCHOMOŚCIAMI
ul. Komunardów 10, 05-400 Otwock
GN.6845.6.2020.EK

\\\ OTWOCK 

Pani Franciszka świętowała 
piękny jubileusz – obchodziła 
setne urodziny. Jubilatka 
zdradza, jaki jest jej sekret 
długiego życia.

W piątek (31 stycznia) Franciszka 
Skolimowska, mieszkanka Ot-

wocka obchodziła swoje setne urodzi-
ny – piękny jubileusz, który tylko nie-
licznym jest dany. To wyjątkowa chwila, 
którą pani Franciszka świętowała nie 
tylko w gronie rodziny. W setne uro-
dziny jubilatkę odwiedzili Prezydent 

Otwocka, Jarosław Margielski, oraz kie-
rowniczka Urzędu Stanu Cywilnego, 
Jolanta Wysocka, którzy złożyli pani 
Franciszce serdeczne życzenia, obda-
rowując ją bukietem kwiatów oraz ko-
szem pełnym smakołyków. Stulatka z 
wdzięcznością i wzruszeniem przyjęła 
gratulacje oraz ciepłe słowa, dziękując 
za pamięć i odwiedziny.

\\\   Filiżanka herbaty  
i wspomnienia

Pani Franciszka chętnie dzieliła się 
opowieściami ze swojego życia, które 
szczególnie w czasach wojny było peł-
ne trudności. Wspomina tamten okres 
jako czas ciężkiej pracy w gospodar-
stwie i na roli, ale także zdobywania 
umiejętności – ukończyła kurs kra-
wiecki. Pomimo licznych przeciwno-
ści losu, doskonale poradziła sobie z 

wychowaniem dzieci i do dziś cieszy 
się dobrym zdrowiem, osiągając ten 
zaszczytny wiek. – Mimo zacnego 
wieku pani Franciszka mieszka sa-

ma i zaskakuje swoją niezależnością. 
Podczas poczęstunku, przy filiżance 
herbaty i herbaty, w towarzystwie ro-

dziny, można było zasłuchać się w jej 
historie z czasów wojennych i powojen-
nych – podkreśla otwocki ratusz. Pani 
Franciszka jest prawdziwą skarbnicą 
wiedzy, a jej wspomnienia są niezwy-
kle cenne. Wciąż zachwyca doskonałą 
formą i pamięcią, która jej nie zawodzi.

\\\   Jak przeżyć sto lat?
– Według jubilatki kluczem do 

długowieczności jest jedzenie warzyw 
oraz prowadzenie skromnego życia w 
domu, w którym panuje przyjazna at-
mosfera, miłość i wzajemny szacunek. 
Można przypuszczać, że to właśnie te 
wartości są źródłem radości życia pani 
Franciszki – podkreśla urząd miasta. 
Życzymy jubilatce życia w dalszym 
zdrowiu, a także samych szczęśliwych 
chwil w gronie najbliższych.

Agnieszka Jaskulska

Setne urodziny  
pani Franciszki

Jubilatka wciąż zachwyca 
doskonałą formą  

i pamięcią, która jej  
nie zawodzi
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Prezydent Otwocka składa życzenia pani Franciszce

Wójt Gminy Kołbiel 
informuje, że w siedzibie Urzędu Gminy w Kołbieli przy ul. Szkolnej 1 na tablicy ogłoszeń od dnia 
05.02.2025 r. został wywieszony wykaz nieruchomości przeznaczonej do oddania w najem na czas 
określony (Stadion sportowy, dz. nr 2666, obr. geod. Kołbiel).

 DAM PRACĘ 

 Zatrudnię księgową do prowadzenia 
ksiąg rachunkowych. Konieczna  
znajomość rozliczeń podatkowych  
i sprawozdań finansowych.  
Proszę o przesłanie cv na adres e-mail: 
korn@korn.pl  

 Zatrudnię kierowcę na wywrotkę  
do 3,5 tony. Praca na terenie Warszawy. 
Zapewniam zakwaterowanie.  
Tel. 601 241 397

Pracowników do serwisu  
urządzeń wentylacyjnych,  

również bez doświadczenia,  
konieczne prawo jazdy kat. B  

tel. 601 923 395 

 Poszukuję: „pomocy kuchennej”  
w zakresie: 1/2 etatu; pełnego etatu  
kontakt: Piaseczno, 22/756 83 37

 Zatrudnię murarza. Praca na terenie 
Warszawy. Zapewniam zakwaterowanie. 
Tel. 601 241 397

 Pana emeryt rencista na parking  
Otwock tel. 505 387 116

 Zatrudnię kierowcę kat. B i C,  
tel. 22 726 86 36 

 Firma Reklamowa z Piaseczna  
zatrudni wykonawcę reklam/ aplikatora 
folii tylko z doświadczeniem,  
tel. 797 598 405    

KUPIĘ 

 Antyki, Szkło Kolorowe, Obrazy,  
Porcelanę, Militaria, Biżuterię PRL-u,  
Figurki, Rzeźby, Ozdoby Choinkowe,  
Monety, Medale, Kolekcje, Pikasiaki, 
Grzegorz, 697 033 983

 Antyczne meble, obrazy, srebra,  
platery, odznaczenia, szable, książki,  
pocztówki, tel. 504 017 418

SPRZEDAM 

 Drewno kominkowe, 885910910

USŁUGI  

DOCIEPLANIE BUDYNKÓW,  
MALOWANIE ELEWACJI,  

PONAD 25 LAT DOŚWIADCZENIA  
TEL. 501 62 45 62

 Pozwolenia na użytkowanie dla starych 
domów. Legalizacje samowoli budowla-
nych sprzed lat, KIEROWNIK BUDOWY, 
tel. 695 451 655

 Ścinka drzew, sprzątanie gałęzi  
z rębakiem, ogrody- pełen zakres.  
Czyszczenie działek kompleksowo.  
Tel. 694 910 163

 Kuchnie, szafy, garderoby, meble  
na wymiar, cięcie na CNC drewno, MDF, 
plexi, tel. 501020572  

 Usługi budowlane Termomodernizacja 
Drobne naprawy budowlane Budowa  
garaży Wykonujemy małe zlecenia 
789285029 

BEZPYŁOWE CYKLINOWANIE,  
REMONTY od A do Z.  

TADEUSZ BIAŁOGRODZKI  
Tel. 502 093 588, 22 756 57 63 

 Przeprowadzki tel. 505 591 721 

 PRANIE - CZYSZCZENIE dywanów,  
tapicerki meblowej i samochodowej,  
mycie okien 508 65 20 30 

 Remonty budowlane, hydraulika  
od A do Z tel. 667 604 345

 Docieplanie budynków, szybko, tanio, 
solidnie tel. 502 053 214 

 Anteny wideo domofony montaż  
naprawa 603375875 

 Kominiarz tel. 500 214 632 

 Docieplanie poddaszy pianą, wylewki 
tel. 607 378 288

 TYNKI GIPSOWE I TRADYCYJNE 
604415352 

 Ogrodzenia, panele ogrodzeniowe, 
siatka + montaż producent  
tel. 503 572 046

 Malarskie tanio tel. 22 7277747,  
501 976 533

 Wywozimy graty z chaty  
tel. 505 591 721 

 Hydraulik, złota rączka, tel. 733159220

KOMINIARZ, TEL. 781 495 997  

 Anteny, Internet, Konfiguracja.  
Zadzwoń 501700315 

 Dachy, podbitka, sprzedaż,  
tel. 692 194 998 

 Hydraulika, Tel. 608 49 42 44

 Cyklinowanie, Parkiety 502514388

 Wycinka drzew tel. 505 591 721 

 Wywóz gałęzi 519874891 

 Spawanie, tel. 608 030 808 

DOBRY HYDRAULIK z Piaseczna  
- wyróżniają nas ROZSĄDNE CENY.  

Wykonujemy nowe  
i modernizujemy istniejące instalacje. 

Tel. 608 030 808  

 Mycie, malowanie elewacji  
tel. 505 591 721 

 Malowanie, hydraulika, remonty,  
tel. 501 050 907

 Remonty, budowlane, ogrodzenia,  
tel. 513 137 581

 BRUKARSTWO, TARASY, GWARANCJA, 
tel. 504 008 309 

 Dachy - naprawy, papa  
termozgrzewalna, tel. 502 473 605

 Ogrodzenia, tel. 504 008 309

 Budowa domów, rozbudowy,  
tel. 730 358 998

 Ocieplenia, elewacje,  
tel. 730 358 998

 Pokrycia dachowe, tel. 730 358 998

 Glazura, remonty, tel. 609 926 758

AUTO-MOTO KUPIĘ

 Skup kamperów, przyczep  
kempingowych 505 530 300  

 SKUP AUT NA KASACJĘ 508206738

 Skup aut 2010-2023r. 505 530 300

NIERUCHOMOŚCI SPRZEDAM

 Sprzedam atrakcyjną działkę bud.  
1097 m2, przy ścianie lasu  
(woda, prąd, gaz), ogrodzona,  
w okolicach Górek Szymona 
 tel. 883 933 855, 571 513 300

 VISTA WAWER – nowe mieszkania,  
więcej informacji na www.vistawawer.pl  
lub tel. 572 073 053 lub 572 083 821

NIERUCHOMOŚCI WYNAJEM

 Salon fryzjerski/kosmetyczny 32 m2  
na osiedlu Lech w Piasecznie  
do wynajęcia. Młynarska 17.  
Tel 504212677 

Pawilon 28m2 Piaseczno,  
ul. Szkolna 13C, „Pod Kopułą”, nr 18A, 
509867238

NAUKA 

 Matematyka, 664 438 144

FINANSE 

 Kredyt tel. 513-654-277

ZDROWIE 

 PROTEZY ZĘBOWE.  
Naprawa. Piaseczno i okolice. 
Tel.: 502 031 221
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\\\ OTWOCK 

Kiedy zaczyna się rekrutacja 
do przedszkoli i dla 7-laków 
w Otwocku? Jakie są terminy 
i zasady na rok szkolny 
2025/2026?

W lutym rodzice będą mogli skła-
dać wnioski o przyjęcie dzieci 

do miejskich przedszkoli i oddziałów 
przedszkolnych w szkołach podsta-
wowych na rok szkolny 2025/2026 
w Otwocku. W mieście funkcjonuje 10 
miejskich przedszkoli oraz 5 oddziałów 
przedszkolnych w szkołach podstawo-
wych nr 2, 6, 8, 9 i 12. – Nasze placówki 
są bardzo dobrze wyposażone, mamy 
też świetnie wykształconą i doświad-
czoną kadrę, która zapewnia najmłod-
szym jak najlepszą opiekę i edukację 
– mówi Grzegorz Michalczyk, dyrektor 
Oświaty Miejskiej w Otwocku.

\\\   Rekrutacja elektroniczna  
i papierowa?

Rodzice dzieci kontynuujących 
edukację mogą składać deklaracje od 
17 lutego, a kilka dni później rusza re-
krutacja dla nowych przedszkolaków 
i pierwszoklasistów. Rekrutacja odbę-
dzie się elektronicznie na stronie rekru-
tacje-otwock.pzo.edu.pl oraz w formie 
papierowej w wybranej placówce.

Wniosek o przyjęcie dziecka można 
wypełnić online, wydrukować, podpi-
sać i złożyć w placówce pierwszego wy-
boru. – Jeśli nie ma takiej możliwości, 
należy pobrać druk wniosku w dowol-
nym przedszkolu lub szkole, wypełnić 
go ręcznie, podpisać i złożyć wraz z wy-
maganymi dokumentami w placówce 
pierwszego wyboru – wyjaśnia otwocki 
ratusz. I dodaje, że we wniosku rodzice 
lub opiekunowie wskazują maksymal-
nie 3 przedszkola, lub szkoły z oddzia-
łami przedszkolnymi, uporządkowane 
od najbardziej do najmniej preferowa-
nego. – Placówka pierwszego wyboru 
to ta, która znajduje się na pierwszej 
pozycji we wniosku. Przydział dzieci do 
oddziałów przedszkolnych nastąpi po 
zakończeniu rekrutacji, a organizacja 
oddziałów będzie zależna od liczby i 
wieku dzieci przyjętych do placówek 
– podkreśla Urząd Miasta w Otwocku. 

\\\   Kiedy złożyć wniosek?
• 17-21 lutego – rodzice składają 

deklaracje o kontynuacji wychowania 
przedszkolnego.

• Od 24 lutego – rozpoczyna się 
składanie wniosków o przyjęcie do 
przedszkola/oddziału przedszkolnego, 
wraz z dokumentami potwierdzający-
mi spełnienie kryteriów.

W przypadku większej liczby 
kandydatów niż dostępnych miejsc, 
w pierwszym etapie rekrutacji bra-
ne są kryteria ustawowe, takie jak: 
wielodzietność, niepełnosprawność 
kandydata lub jego rodziców, samot-
ne wychowanie, czy piecza zastępcza. 
Na drugim etapie uwzględniane są 
dodatkowe kryteria określone przez 
Radę Miasta Otwocka. Rodzice muszą 
dołączyć dokumenty potwierdzające 
spełnianie tych kryteriów, m.in. za-
świadczenia o miejscu zamieszkania, 
zatrudnieniu, dochodach, orzeczenia 
o niepełnosprawności, oświadczenia o 
kontynuacji wychowania przez rodzeń-
stwo, czy dokumenty sądowe. Rodzice 
dzieci zakwalifikowanych do przyjęcia 
muszą potwierdzić wolę zapisu. Jeśli po 
rekrutacji pozostaną wolne miejsca, od-
będzie się postępowanie uzupełniające 
od 19 maja.

\\\   Dla jakich  
dzieci rekrutacja?

Do rekrutacji mogą przystąpić 
dzieci zamieszkałe w Otwocku w wie-
ku 3-6 lat (urodzone w latach 2019-
2022), a także dzieci z odroczonym 
obowiązkiem szkolnym. – Dzieci uro-
dzone w 2023 roku nie biorą udziału 

w rekrutacji. Rodzice mogą ubiegać 
się o przyjęcie dopiero po ukończeniu 
przez dziecko 2,5 lat. Decyzję podejmu-
je w tym przypadku dyrektor przed-
szkola lub szkoły – informuje otwocki 
urząd miasta. I dodaje, że dzieci w 
wieku 3-5 lat mają prawo do wycho-
wania przedszkolnego, a sześciolatki 
obowiązek rocznego przygotowania 
przedszkolnego w przedszkolu lub od-
dziale przedszkolnym w szkole pod-
stawowej. W przypadku braku miejsc 
w wybranych placówkach prezydent 
Otwocka wskaże inną, w której dziecko 
zostanie przyjęte. Grzegorz Michalczyk, 
dyrektor oświaty miejskiej zapewnia, 
że wszystkie dzieci biorące udział w re-
krutacji znajdą miejsce w publicznych 
przedszkolach w Otwocku.

Agnieszka Jaskulska

Harmonogram rekrutacji:
• 24 lutego – 7 marca (do godz. 
15:00) – składanie wniosków  
o przyjęcie.
• 10-20 marca (do godz. 8:00) – we-
ryfikacja wniosków przez komisję 
rekrutacyjną.
• 24 marca (godz. 12:00) – ogłosze-
nie listy kandydatów zakwalifiko-
wanych i niezakwalifikowanych.
• 24-28 marca (do godz. 15:00)  
– potwierdzenie woli przyjęcia 
przez rodziców/opiekunów.
• 31 marca (godz. 12:00) – ogło-
szenie listy kandydatów przyjętych  
i nieprzyjętych.

Kiedy zapisać dziecko  
do przedszkola?
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W lutym rozpoczyna się rekrutacja przedszkolaków i 7-laków w Otwocku

\\\ POWIAT 

Z budżetu Mazowsza 2025 
przeznaczono miliony  
na dwa szpitale w Otwocku  
i gm. Wiązowna, remonty dróg 
w gminach Karczew i Osieck,  
a także na szkołę medyczną.

J ak podkreśla Anna Brzezińska, 
członkini zarządu województwa 

mazowieckiego, na inwestycje w re-
gionie warszawskim wschodnim samo-
rząd województwa przeznaczył ponad 
266 mln zł. – To pieniądze na inwesty-
cje w szpitalach w Otwocku i Zagórzu, 
zakup wyposażenia dla Muzeum Bitwy 

Warszawskiej w Radzyminie czy inwe-
stycje w szkole medycznej w Otwocku 
– mówi Anna Brzezińska.

\\\   Budowa mostu  
na „Nadwiślance”  
i przepustu w Osiecku

Marta Milewska, rzeczniczka pra-
sowa Urzędu Marszałkowskiego Wo-
jewództwa Mazowieckiego, wylicza, że 
w tym roku z budżetu województwa 
przeznaczono fundusze na inwestycje 
drogowe na Mazowszu, w tym: 11,7 

mln zł na budowę mostu na drodze wo-
jewódzkiej nr 801 w Otwocku, 1,3 mln 
zł na rozbudowę drogi wojewódzkiej 
nr 805, obejmującą rozbiórkę istnieją-
cego przepustu w Pogorzeli w gminie 
Osieck i budowę nowego wraz z dojaz-
dami. Pieniądze przeznaczono także 
na remont drogi wojewódzkiej nr 734 
na odcinku od Otwocka Wielkiego w 
gminie Karczew do drogi wojewódzkiej 

nr 801 (3,8 mln zł) oraz remont drogi 
wojewódzkiej nr 739 w Osiecku (3,5 
mln zł).

\\\   Miliony dla placówek  
w Otwocku i Zagórzu

– Mazowieckie Centrum Leczenia 
Chorób Płuc i Gruźlicy w Otwocku 
otrzyma w tym roku ponad 495 tys. zł 
na przygotowanie dokumentacji rozbu-
dowy pawilonu A. Z kolei Mazowieckie 
Centrum Neuropsychiatrii w Zagórzu w 
gminie Wiązowna planuje rozpoczęcie 
budowy oddziału psychiatrycznego dla 
dzieci wraz ze szkołą przyszpitalną. Na 
ten cel samorząd województwa zare-
zerwował do 2027 r. ponad 188 mln 

zł – wyjaśnia Marta Milewska z Urzędu 
Marszałkowskiego. I dodaje, że spółka 
zamierza złożyć wniosek w konkursie 
Ministra Zdrowia pn.:

„Wybór propozycji projektów stra-
tegicznych w zakresie dofinansowa-
nia zadań, polegających na budowie, 
przebudowie, modernizacji lub dopo-
sażeniu infrastruktury strategicznej 
podmiotów wykonujących działalność 
leczniczą w rodzaju stacjonarne i ca-
łodobowe świadczenia zdrowotne w 
zakresie opieka psychiatryczna i lecze-

nie uzależnień, na podstawie umowy 
z Narodowym Funduszem Zdrowia”.

Ponadto Medyczna Szkoła Policeal-
na w Otwocku otrzyma w sumie ponad 
1,1 mln zł na rozbudowę i nadbudowę 
budynku magazynowego, adaptację 
części strychu na pomieszczenia użyt-
kowe i montaż instalacji fotowoltaicz-
nej wraz z pompą ciepła.

Agnieszka Jaskulska

Miliony na szpitale, 
szkołę i drogi
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Mazowieckie Centrum Leczenia Chorób Płuc i Gruźlicy w Otwocku otrzyma 
około 0,5 mln zł na rozbudowę pawilonu A
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Mazowsze przeznaczyło na inwestycje w regionie warszawskim wschodnim 
samorząd województwa przeznaczył ponad 266 mln zł
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\\\ POWIAT 

Sprawdzamy formę drużyn  
z powiatu otwockiego.

K olejne sparingi, kolejne ciekawe 
wyniki. Zaglądamy na pobliskie 

murawy.

\\\   Mroźny remis
Spotkanie Józefovii Józefów ze Żbi-

kiem Nasielsk śmiało można określić 
mianem mrożącego krew w żyłach. 
Zarówno pod względem warunków 
atmosferycznych towarzyszących ry-
walizacji (temperatura odczuwalna na 
poziomie minus 9), jak i dramaturgii 
na murawie.

Pomiędzy 15. a 19. minutą meczu 
Józa zdobyła 2 bramki – najpierw do 
siatki trafił Jakub Malinowski, zaś chwi-
lę później Piotr Trepka. V-ligowiec wca-
le nie okazał się być łatwym rywalem 
i jeszcze przed przerwą dwukrotnie 
odpowiedział – w 33. oraz 44. minucie. 
Finalnie stanęło na remisie.

W sobotę Józefovia wyruszyła na 
obóz przygotowawczy do Wrocławia, 
gdzie dalej będzie szlifować formę 
przed startem IV Ligi.

\\\   Sparing na 5
Okres przygotowawczy w wyko-

naniu piłkarzy Mazura wygląda bardzo 

obiecująco. Poza porażką z IV-ligowym 
MKS Piaseczno (0:4) podopieczni tre-
nera Marcina Broniszewskiego wygra-
li wszystkie swoje dotychczasowe gry 
kontrolne (3:1 z Pogonią II Siedlce, 5:0 z 
Sokołem Serock) i w miniony weekend 
dołożyli wysokie zwycięstwo z war-
szawskim SEMP-em.

Drużyna, która wspólnie z Jednoś-
cią zgromadziła najwięcej punktów w 
rundzie jesiennej Windoor A-klasy, w 
starciu z Karczewem nie mogła sobie 
na wiele pozwolić. Klub z powiatu ot-
wockiego rozbił przeciwników aż 5:0. 
Strzelcami goli byli: Wojciech Trochim, 
Pawlo Ksionz, Piotr Celiński, Dominik 
Staluszka oraz zawodnik testowany.

Ciekawostką w karczewskiej eki-
pie jest dołączenie kolejnego młodego 
zawodnika do treningów seniorów – z 
zespołem trenuje obecnie Jan Awsiu-
kiewicz z rocznika 2009.

Aktualny lider Decathlon V Ligi 
wznowi ligową rywalizację w marcu, 
kiedy u siebie podejmie Żyrardowiankę 
Żyrardów. Następny sparing zaś odbę-
dzie się w środę 12 lutego o godzinie 
19:00, kiedy to Mazur na własnym boi-
sku sprawdzi swoją formę z kolegami z 
ligi – Escolą Varsovia Warszawa.

\\\   Pogrom w Sulejówku
Nie zatrzymują się także seniorzy 

Advitu Wiązowna. Piłkarze trenera Łu-
kasza Budryka wybrali się na sparing 
z rezerwami Victorii Sulejówek. Cały 
mecz ułożył się po myśli wiązowskiej 
drużyny – już w pierwszej połowie pro-
wadziła ona 3:0. Po przerwie Advit do-
łożył kolejne gole i ostatecznie stanęło 
na wyniku 8:0.

Autorami bramek z Victorią II Sule-
jówek byli: Piotr Bąk, Filip Prochowski 
(4 gole!), Adrian Rak (dublet) oraz Ma-
ciej Wereda.

Następna potyczka Wiązowny już 
w sobotę – o godzinie 17:00 w Mińsku 
Mazowieckim 3. ekipa ligi okręgowej 
spróbuje pokonać Mazovię II Mińsk 
Mazowiecki, lidera Komnet Ligi Okrę-
gowej.

\\\   Wystartowali znakomicie
Pierwszy sparing Startu Otwock 

dał kibicom OKS-u mnóstwo powodów 
do zadowolenia. Po dobrym meczu 
lider B-klasy wygrał 5:3 z 9. klubem 
Komnet Ligi Okręgowej. W pierwszej 
połowie otwocczanie prowadzili 4:1, 
w drugiej testowali nowe ustawienia i 
wprowadzili kilku młodych piłkarzy z 
roczników 2008 i 2009. 

5 bramek padło zdobyli również 
gracze Vulcanu Wólka Mlądzka. W 
swoim drugim meczu kontrolnym 
wicelider „Serie B” (23 punkty – tyle 
samo co Bór Regut i Nadstal Krzaki Cza-
plinkowskie) – zagrał z A-klasowym KS 
Sobienie Jeziory. Wynik otworzył Mi-

chał Grabowski, a na 2:0 rezultat starcia 
podwyższył z rzutu karnego Przemy-
sław Mazek. Gola kontaktowego dla 
KS-u strzelił Bartek Kubiński, jednak 
po przerwie prowadzenie podwyższył 
Mykhailo Heivych. 2 trafienia zanoto-
wał z kolei zawodnik testowany.

Jak 5 goli dla Startu i dla Vulcanu, 
to nie mogło w tej grupie zabraknąć 
oczywiście Boru Regut. Towarzyski 
pojedynek RKS-u z Orłem Barcząca 
(siedlecka B-klasa) rozstrzygnął się 
rezultatem 5:2. Dublet ustrzelił Michał 
Trzepałka, po golu Adam Kędzierski, 
Łukasz Więsik, a także gracz przeby-
wający na testach.

Rafał Lipski

Sportowe podsumowanie weekendu

Mazur Karczew to aktualny lider  
Decathlon V Ligi 

Józefovia przygotowuje się do ligi we Wrocławiu
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